
Handicaprådet 20-04-2022

Drøftelse om møde med Vej og ejendom 

22/274 Åben Sag 

Sagsgang 

HR 

Sagsfremstilling 

Vej og ejendom vil gerne invitere handicaprådet og ældrerådet til et fælles møde forud for rådenes 

dialogmøde med miljø- og teknikudvalget, der afholdes den 20. juni 2022. 

 

Mødet har til formål at introducere handicaprådet og ældrerådet til miljø- og teknikudvalgets 

arbejde herunder forberede rådene til dialogmødet den 20. juni 2022.  

 

Vej og ejendom forslår følgende datoer, hvor mødet kan afholdes: 

 Den 2. maj 2022 kl. 13.00  

 Den 4. maj 2022 kl. 13.00. 

 

På mødet ønskes en drøftelse af, om handicaprådet ønsker at deltage i mødet med Vej og ejendom 

og ældrerådet samt hvilke temaer der ønskes drøftet og hvem fra rådet, der deltager i mødet. 

Økonomiske konsekvenser 

Punktet har ingen økonomiske konsekvenser. 

Indstilling 

Formaden indstiller, at handicaprådet drøfter:  

1. om handicaprådet ønsker at deltage i mødet med Vej og ejendom og ældrerådet.  

2. foreslående datoer for mødet samt hvem fra handicaprådet der deltager i mødet. 

3. hvilke emner rådet ønsker at drøfte med Vej og ejendom. 

Beslutning i Handicaprådet den 20-04-2022 

Ad. 1 

Handicaprådet ønsker at deltage i mødet med Vej og ejendom samt ældrerådet. 

 

Ad. 2 



Handicaprådet 20-04-2022

Handicaprådet foreslår at mødet afholdes den 4. maj 2022 kl. 13.00.  

 

Fra handicaprådet deltager:  

 Kåre Lehmann Laursen 

 Peter Hjulmand 

 Alice Brask 

 Niels Erik Frisk Iversen. 

 

Forvaltningen undersøger om Jens Kannegaard Lundager deltager i mødet. 

 

Ad. 3  

Handicaprådet ønsker at følgende punkter drøftes på mødet: 

 Belysning af kollektiv trafik herunder køb af billet (Niels Erik Iversen) 

 Stisystemer – siveveje og dets tilgængelighed (Alice Brask) 

 Principper omkring dispensation for byggelovgivningen ift. tilgængelighed (Kåre Laursen) 

 Belysning af krav for sikre skoleveje i Grenaa og Auning (Peter Hjulmand) 

 Tilgængelighed i forhold til vejbump (Alice Brask) 

 Stiforbedringer ved hovedgaden i Allingåbro (Peter Hjulmand).  

 

På mødet blev det besluttet, hvilke medlemmer der skal præsentere hvilke punkter til mødet med 

Vej og ejendom og ældrerådet. Hver præsentation må tage mellem 2-3 minutter. 

 

Jens Kannegaard Lundager deltog ikke i behandlingen af punktet. 

 

Fraværende: 

Peter Hjulmand 

 

Bilag: 
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